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Strategi för ökad användning av solel (ER 2016/16)  
 
SABOs synpunkter 
 
SABO anser att det är positivt med en utveckling som innebär mer sol i energi-
systemet och har inget att erinra mot de förslag som finns i strategin och som 
går ut på att förenkla och förbättra de ekonomiska villkoren gällande investe-
ring i solceller för villaägare, bostadsrättsföreningar med flera mindre aktörer.  
 
SABO anser samtidigt att det är mycket viktigt att staten säkerställer att villko-
ren blir så likvärdiga som möjligt när det gäller skatter och stöd till de olika bo-
ende- och upplåtelseformerna. Hyresrätten får inte på något sätt diskrimineras 
när det gäller att öka användningen av solel. I Energimyndighetens förslag till 
strategi saknas en analys av hur stort stöd respektive boendeform kan få med 
de förslag som redovisas. Det finns därför en risk för att obalansen mellan upp-
låtelseformerna förvärras ytterligare till förfång för hyresrätten. 
 
SABO anser därför att det är nödvändigt att strategin kompletteras med en 
analys av föreslagna stöds effekter på de olika boende- och upplåtelsefor-
merna och att strategin därefter vid behov korrigeras så att villkoren så långt 
det är möjligt blir likvärdiga. 
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